
     Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374  

     PROTOKOLL NR 16 2024  
   Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 5 november 2024    

     kl.19.00 

            Närvarande:  
           Ordförande: Maria Dellham 
            Vice Ordförande: Fredrik Nilsson  
           Ordinarie ledamöter: Lena Petri, Doris Backe, Lillan Holmberg , Aleksandra Palumbo 
           Suppleant: Camilla Waltersson, Frida,Nordlander, Mona Plånborg-Grenholm 
                                     Anmält frånvaro: Stefan Mörk, Ann-Louise Lindgren, Marika Pontén,             
           Johanna Hampf 
           Övriga: Susanne Gustafsson , Vio Szabo och Malin Hult § 206             
             
                               

     

§201 Mötets öppnande  
 Ordförande Maria Dellham öppnade mötet kl.19.00 

§202 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes  
 
§203 Val av justerare                                                                                                                                                   
Mona Plånborg - Grenholm valdes aY justera dagens protokoll  

§204 Föregående protokoll  
Beslut: Protokoll nr 15 godkändes e[er vissa justeringar 

§205 Ekonomisk rapport  
Sus informerade om aY ekonomin fortsaY är väldigt god. 

§206 Nya hemsidan 
Malin och Vio presenterade den nya hemsidan och har gjort ändringar e[er de synpunkter som har 
inkommit från avdelningarna. Sidan kommer aY lanseras så fort det har ordnats en träff med 
avdelningarnas web redaktörer. 
 
 
§208 PudelnyS 
E[ersom Annika Holm kommer aY vistas utomlands längre perioder behöver vi fler som kan hjälpa `ll med 
PudelnyY.  
Beslut: Vi skickar ut förfrågan med info över det arbetet som Annika har gjort `ll avdelningarna. 

§209 PF och verksamhetskonferensen 
Digitalt 6.4, 10.30 inleds med fika och avslutas med lunch ca kl.13.PF 12.4 på Scandic Infra City , 12.4 em 
och avslutas på söndag em. Vi kommer aY sända ut eY formulär där kommiYéer och avdelningar fyller i en 
modell så aY det skall bli smidigt aY sammanställa handlingarna inför PF. 
 
 



§210 AU beslut 
Beslut: Fredrik och Lena har köpt en pudel tavla av en fransk konstnär som vi kan använda både som tavla 
men även som bild på trycksaker. Tavlan kostade ca 4900 sek. Tre presenter har inköpts av Agronius. AU får i 
uppdrag aY inköpa gåvor `ll våra föredragshållare. 

§211 Uppfödarutbildningen 
Nästa träff blir onsdag 13.11 med Fredrik Bruno. Tillfället kommer aY vara live med en möjlighet `ll en 
frågestund 
Följande blir 15 januari då det blir en uppfödarpanel. När de fysiska träffarna skall genomföras kommer 
Fredrik aY delta å samtlig `llfällen och tar med sig Aleksandra `ll åtminstone norra och västra. 

§212 Medlemsrapport 
1.10 är vi 4156 medlemmar, 1.10 2023 var vi 4143 medlemmar 

§213 Styrelseportalen 
Vi har beslutat oss för aY inte gå vidare med Styrelseportalen och gruppen jobbar vidare med aY hiYa 
något annat lämpligare alterna`v. 
Beslut: Avtalet med Styrelseportalen sägs upp och gruppen försöker presenterar nyY förslag på nästa möte 

§214 Handboken 
Camilla har varit i kontakt med Leone och fåY en del material som vi behöver gå igenom mot den nya 
standarden.  
Beslut: Gruppen består numera av Camilla Waltersson och Leone Nyman. Tack `ll Annika Holm och Stefan 
Mörk som `digare medverkat i gruppen. 
 
 
§215 Rapporter från KommiSéerna 
 Sponsorer - Aleksandra väntar forearande på eY förslag gällande fodersponsorering. Det som nu är   
aktuellt är eY som heter Pow.  
 
RU - Föredraget med Sara Molin är inbokat `ll miYen av februari och kommer aY vara  
öppet för samtliga medlemmar i SPK. 
 
AvelskommiSen - gruppen har ha[ eY möte och diskuterat de hälsoprogram som finns i nuläget 

Utställningsgruppen - Aleksandra påpekade aY vi behöver se över listan över examina`onsdomare, Fredrik 
informerade aY enligt SKK kan vi inte plocka bort examina`onsdomare bara för aY vi vill. 

                    
§216 Inkomna skrivelser, rapporter 
Gällande viltspårlistan, e[er aY man tagit bort HP i viltspår så är det nu stor möjlighet aY fler hundar 
kommer på samma poäng på listan.  
Beslut: För aY visa rasens mångfald så är det oavseY om det blir fler vinnare så är 
 

§217 Övriga frågor 
Det har kommit en fråga från en vecko`dning om aY göra reportage om pudlar och blandrasaveln med 
pudlar. Maria tar tag i det.  

§218 Avdelningsprotokoll, SKK-protokoll 
Fredrik talade om vikten aY följa med vad som händer inom SKK, eY exempel de som sker med flera 
trubbnosraser som man nu vill aY skall avlas mot någon slags schablonhund. 
 
 
§219 Beslutslista, Ac]onlista 
Diskuterade vad vill ha för system. Ska se på det som man `digare använde sig av i CS. 



,  
§220 Kommande möten 
Tisdagen den 3 december kl.19 
  
Avslutning   
Mötet avslutades kl.21:15 

  
_______________________________________  ________________________________________  

Lillan Holmberg, sekreterare    Maria Dellham, ordförande  

_______________________________________  
Mona Plånborg - Grenholm protokolljusterare  
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